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                                                          Z á p i s n i c a 
 

z rokovania sociálno-zdravotnej komisie  Miestneho zastupiteľstva Košice - Nad 

jazerom dňa 19. 08. 2020 

 

 

Prítomní: 

 

podpredseda: Martin Seman 

 

Členovia: 

poslanci: 

 

Silvia Hricková 

 

 

Členovia: 

neposlanci: 

 

Katarína Hermelyová 

Lucia Poštrková 

Erika Sabóčiková 

Mgr. Bibiána Vargová 

Mária Vozárová 

 

Ospravedlnená: 

 

Lucia Kleinová 

Andrea Gajdošová 

Irena Stolárová 

Katarína Ďurčová 

 

 

Program : 

 

 

1) Otvorenie a schválenie programu rokovania 

2) Kontrola plnenia uznesení 

3) Prerokovanie materiálov na zasadnutie MR   

4) Termíny zasadnutí na druhý polrok 2020 

5) Diskusia, rôzne 

6) Záver  
 

 

K bodu 1: 

 

Rokovanie komisie otvoril a viedol podpredseda Martina Seman, ktorý predložil 

program rokovania komisie a ten bol  členmi komisie schválený.    

 

Uznesenie č. 7/2020     

Sociálno-zdravotná komisia Miestneho zastupiteľstva Mestskej časti Košice - Nad 

jazerom schválila program rokovania.   
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Výsledok hlasovania:                                                                                                                           

Prítomní: 7                                                                                                                                             

Za: 7                                                                                                                                                          

Proti: 0                                                                                                                                                 

Zdržal sa: 0 

 

K bodu 2: 

  

 Zo zasadnutia komisie konanej dňa 18. 05. 2020 nevyplynuli na kontrolu žiadne 

uznesenia. 

 

K bodu 3: 

 

Podpredseda komisie prítomných vyzval aby sa vyjadrili k materiálom, ktoré budú 

predkladané dňa 20.08.2020 na rokovanie Miestneho zastupiteľstva Mestskej časti Košice – 

Nad jazerom a členom komisie boli zaslané na preštudovanie emailom. K uvedeným 

materiálom sa nikto nevyjadril.  

 

Uznesenie č. 8/2020     

 

Komisia sociálno-zdravotná Miestneho zastupiteľstva Mestskej časti Košice - Nad 

jazerom berie na vedomie materiály predkladané 20.08.2020 na prerokovanie v miestnom 

zastupiteľstve. 

 

Výsledok hlasovania:                                                                                                                           

Prítomní: 7                                                                                                                                               

Za: 7                                                                                                                                                           

Proti: 0                                                                                                                                                 

Zdržal sa: 0 

 

K bodu 4: 

 

Termíny zasadnutí komisie na druhý polrok 2020 budú dohodnuté po schválení 

termínov zasadnutí Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice – Nad jazerom.   

 

K bodu 5: 

 

 V bode rôzne ako prvá vystúpila Ing. Ildikó Szegedyová, ktorá prítomných 

informovala, že v mesiaci september kultúrne stredisko začne po dlhšej prestávke spôsobenej 

COVID 19 opäť fungovať. Uviedla, že v dňoch 2. a 3.9.2020 prebehnú zápisy a od 7.9. začnú 

aktivity a taktiež uvedeným dňom začne opäť svoju činnosť aj denne centrum. Ďalej uviedla, 

že z dôvodu zamedzenia šírenia COVID 19 sa prestávky medzi jednotlivými aktivitami 

„natiahli“ na 10 minút a to za účelom dezinfekcie. Na margo akcií uviedla, že zatiaľ je 

rozhodnuté o uskutočnení akcií: 2x futbalový turnaj (akcia bude prebiehať v exteriéri), 

oceňovanie osobností MČ a pravdepodobne aj vítanie novorodencov, ale podotkla, že všetko 

sa prispôsobí situácii.  

Pani Hricková skonštatovala, že v dôsledku situácie sa neuskutočnili akcie: Kvapka krvi, 

Výlet do Smokovca a tiež  PC kurz pre seniorov.  

Podpredseda komisie položil na zamestnankyne úradu otázku ohľadom dostupnosti 

rúšok. Na uvedené Mgr. Gordoňová a Ing. Szegedyová uviedli, že rúška, ktoré MČ 

zabezpečila šitím vlastnými pracovníčkami a dobrovoľníčkami sa už vydali.  

V bode rôzne ďalej vystúpila členka komisie p. Sabóčiková, že nakoľko v MČ 
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prebieha výmena starých/poškodených lavičiek za nové, na koho sa má obrátiť s požiadavkou 

o umiestnenie lavičky na ulici Gagarinovo námestie. Mgr. Berberich uviedol, že osadzovanie 

lavičiek rieši oddelenie výstavby a investičných činnosti. Mgr. Gordoňová na to reagovala, že 

v priebehu nasledujúceho dňa sa informuje na spomínanom oddelení a informácie pošle p. 

Sabóčikovej e-mailom. Ako ďalšie p. Sabóčiková prítomných informovala o vzniknutej 

nepriaznivej situácii súvisiacej s detským ihriskom v uvedenej lokalite. Uviedla, že na 

uvedené ihrisko chodí veľký počet deti a rodičov a problém je v tom, že ak deti potrebujú ísť 

na toaletu (veľkú potrebu), tak pod dohľadom rodičov tú potrebu vykonávajú do 

predzáhradiek. Situácia je neznesiteľná a preto ju treba riešiť, napr. kamerovým záznamom, 

alebo premiestnením ihriska...... . Mgr. Berberich podotkol, že kamera problém neodstráni 

a preto je potrebné podať podnet a ten sa bude riešiť, prípadne kontaktovať MsP stanicu Nad 

jazerom. Erika Sabóčiková na to odpovedala, že polícia problém nevyrieši, nakoľko je ich 

málo na tak veľké sídlisko. Mgr. Berberich ešte raz uviedol, aby obyvatelia lokality podali 

oficiálny podnet na mail: podnety.jazero@gmail.com 

P. Sabóčiková ďalej uviedla, že správanie detí je strašné a obyvatelia danej lokality uvažujú 

nad spísaním petície za premiestnenie ihriska smerom k bývalej fontáne, nakoľko vo 

vlastných bytoch nemajú súkromie a kľud a jedná sa prevažne o obyvateľov v pokročilom 

veku a urgujú u nej, nakoľko je členkou komisie aj riešenie už spomínaného problému 

s osadením WC. Mgr. Berberich uviedol, že sa jedná o nové ihrisko, je atraktívne  tak tam 

automaticky chodí oveľa viac ľudí. Na margo toho p. Hricková podotkla, že ihrisko 

nevyužívajú len obyvatelia Jazera ale aj z dedín a premiestnenie ihriska nie je možné, resp. je 

veľmi zložité, nakoľko projekt je vypracovaný na konkrétne miesto (lokalitu) a tiež, že 

verejné WC problém nie veľmi vyrieši, nakoľko má skúsenosti že tieto verejné WC 

zapáchajú.   

Ako posledná vystúpila v bode rôzne členka komisie K. Hermelyová, na ktorú sa 

prítomní obrátili s otázkou súvisiacou s Denným stacionárom Tvoja šanca, ktorého je 

riaditeľkou a rozhoduje sa o jeho existencii. Katarína Hermelyová uviedla, že sa jedná o 7-

ročnú prácu, pričom len proces schvaľovania a vybavovania počiatočných vyjadrení a 

súhlasov trval cca 8 mesiacov a nie je preto jednoduché zbaliť sa a premiestniť a taktiež na 

fungovanie boli vynaložené už nemalé finančné prostriedky. Zároveň upozornila, že klientmi 

stacionára sú chorí, nevidiaci a autisti, ktorých zase učiť na nové veci (priestory, atď.) je 

veľmi zložité a problematické. Pozastavila sa nad tým, že výpoveď z priestorov ZŠ podpísal 

nie štatutár, ale riaditeľ Magistrátu mesta Košice, čo je tiež zarážajúce.  

V diskusii sa už nikto ďalší o slovo neprihlásil a bod č. 5 sa uzavrel.  

 

K bodu 6: 

 

             Na záver podpredseda komisie Martin Seman poďakoval prítomným za účasť 

a rokovanie ukončil. 

 

 

 

 

V Košiciach 20.08.2020 

 

 

 

 

 

Zapísala:        Mgr. Erika Gordoňová          Bc. Martin Seman 

                        tajomníčka komisie  - zástup                   podpredseda komisie 

 


